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Vanløse Lokaludvalgs beslutning den 19.04.2012

Steen Lorentzen stillede spørgsmål vedr. fældning af træer på Apollovej, som han har korresponderet 
med Teknik- og Miljøforvaltningen om. Det fremgår af svar fra TMF at der har været en god dialog 
mellem lokaludvalget og forvaltningen. Vil formanden uddybe, hvordan den dialog er forløbet?
Lokaludvalgssekretær Pernille Neergaard; Hverken udvalg eller sekretariat har været hørt eller 
inddraget i beslutningen og skal heller ikke vurdere fagligheden i en sådan beslutning. Sekretariatet 
er ganske rigtigt blevet kontaktet med henblik på en orientering af borgerne i området, og har hjulpet 
hermed.
Bent Christensen/Per Stengade; Det er forvaltningens beslutning, og lokaludvalget skal ikke vurdere 
en sådan beslutning.  Forvaltningen har kontaktet med henblik på at informere, og det er glædeligt. 
Træer vil ikke blive genplantet, før anlæg og omlægninger af området ved Apollovej er færdigt. 
Annie Dühring stillede spørgsmål vedr. Supercykelsti på Hyltebjerg Allé, hvad er status? 
Bent Christensen svarede, at det som en del af bydelsplanarbejdet er planen at påpege over for 
forvaltningen, at der stadig er problemer på Hyltebjerg Allé. Der er uklarhed over, hvorvidt vejen 
skal overtages af kommunen, men disse spørgsmål forventes at blive besvaret.




